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DENETİŞİM: Sizi tanıyabilirmiyiz?

Ali Ertekin ELKOCA: 1989 istanbul doğumluyum.2008 
yılında Maltepe Üniversitesinde işletme Bölümün-
de lisans eğitimime başladım ve şu an 4.sınıf öğ-
rencisiyim.2011 yılı mart ayında genel kurul üye-
leri ve danışman hocalarımızla beraber Maltepe 
Üniversitesi İç Denetim Kulübünü kurduk.Kulübü-
müzü işletme ve muhasebe ve denetim bölümün-
den gelen üyelerle oluşturduk.Daha sonra iktisat 
ve uluslararası ticaret ve lojistik bölümünden gelen 
üyelerimizle yeni katılımlar oldu.

DENETİŞİM: İç Denetim kulübünün kuruluş hikayesi-
ni anlatırmısınız ?
 
Ali Ertekin ELKOCA: Lisans eğitimimizin sonuna doğ-
ru yaklaştıkça her üniversite öğrencisi gibi mezun ol-
duktan sonra iş bulabilme ve kariyer yapabilme telaşı 
içine girdik.Muhasebe ve Denetim alanında uzman-
laşmış Hocalarımız olan Doç. Dr. Melek Akgün ve Dr. 
Davut Pehlivanlı ile iş ve kariyer  konusunda ne yap-
mamız gerektiğini görüştük.Onlar da yeni bir iş kolu 
olan ve geleceği çok parlak olan İç Denetim mesleği 
önerdiler.Bizde Hocalarımız danışmanlığında Kulüp 
üyeleri olarak bu alanda daha etkin olabilmek , iler-
leyebilmek ,alanda uzmanlaşmış kişilerle tanışmak , 
onların meslekle ilgili fikir , görüş , tecrübelerinden 
yararlanmak ve onlarla iletişime geçmek için Maltepe 
Üniversitesi İç Denetim Kulübünü kurduk.Kulübümüz, 
İç Denetim adı altında kurulan ilk kulüp olma özelliğini 
taşımaktadır.Okul yönetimimiz de bu tür kulüp etkin-
liklerine gayet olumu yaklaşmaktadır.Bunu da dernek 
etkinliklerinde ve tanıtımlarında göstermektedirler.
 
DENETİŞİM: Kulüp olarak ne tür faaliyetler yapmak-
tasınız? Bundan sonrası için hedefleriniz ve yapmak 
istediğiniz faaliyetler nelerdir?

Ali Ertekin ELKOCA: Maltepe Üniversitesi İç Denetim 
Kulübü olarak İç denetim Mesleğinin tanıtımını yapı-
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İç Denetim Kulüp Başkanı

“İç Denetim alanı çok yeni bir iş kolu 
ve kariyer yapmak için hali hazırda 
en ideal işkolu olarak görüyorum. 

Bunun nedeni şirketlerin iç denetçi 
ihtiyacı ve Türkiye de iç denetçi 
sayısının azlığıdır. Bu nedenle İç 

Denetim  ilerlemek ve kariyer 
yapıp uzmanlaşmak için 

en ideal iş koludur”



8

SÖYLEŞİ

2011/8

yoruz.Bunun için paneller düzenliyoruz.  İlk etkinliği-
mizi 6 nisan 2011’de Türkiyede İç Denetim Mesleği 
"profesyoneller serisi 1" adlı etkinliğimizle gerçek-
leştirdik. Bu alanda uzmanlaşmış kişileri etkinliğimi-
ze davet ettik.Etkinliğimize başka üniversitelerden 
de katılımlarla çok verimli bir etkinlik gerçekleştiril-
di.Diğer bir faaliyet olarak, İç Denetim mesleğinde 
ilerlemek kariyer yapmak isteyenlere bilgilendirme 
ve doküman açısından hocalarımız eşliğinde destek 
oluyoruz. Kulüp olarak TİDE toplantılarına devamlı ve 
faal olarak katılıyoruz. TİDE'nin sağladığı staj imkanla-
rıyla İç Denetim alanında kariyer yapmak isteyenleri 
bu alanda staj yapmaları için yönlendiriyoruz.Bundan 
sonrası için hedefimiz M.Ü. İç denetim kulübü olarak 
İç denetim alanında daha etkin bir yere sahip olmak 
ve düzenleyeceğimiz yeni etkinlikler ve bilgilendirme 
çalışmaları çerçevesinde faaliyetlerimizi sürdürmek-
tir.

DENETİŞİM: Öğrenci gözü ile iç denetim mesleğine 
bakış açınız nedir? İç denetimden ne anlıyosunuz ?
 
Ali Ertekin ELKOCA: İç Denetim alanı çok yeni bir iş 
kolu ve kariyer yapmak için hali hazırda en ideal iş-
kolu olarak görüyorum.   Bunun nedeni şirketlerin iç 
denetçi ihtiyacı ve Türkiye de iç denetçi sayısının azlı-
ğıdır.  Bu nedenle İç Denetim  ilerlemek ve kariyer ya-
pıp uzmanlaşmak için en ideal iş koludur.İç denetim 
denince akla ilk gelen şirket içi faaliyetlerin denetlen-
mesidir.İç denetim şirketlerde oluşan finansman ka-
yıpları ,zararlar oluşacak hataları önlemek açısından 
şirketler tarafından hayati öneme sahiptir.  İç Deneti-
mi Şirketler deki kan kayıplarını önlemek için en güç-
lü önlem olarak görüyorum.


